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MØDEREFERAT 
 
Emne:  Bestyrelsesmøde hos Lars #17 
Dato:  7.09.2005, kl. 20:00 – 22.00 
Deltagere:  Lars, Karina & Per 
Fraværende:  Brian, Kenth & Martin 
Referent:  Per 
 
Bestyrelsesmødet afholdtes med følgende dagsorden: 
 

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af mødereferat fra forrige møde 13.6.2005 hos Martin 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 

a) Svogerslevudvalg, Brian 

b) Rafn & Søn Grundskyld/Overdragelse af vej, Per 

c) Vejfond, Per 

d) Mål, Martin 

4. Indkomne forslag 

a) Kørsel på Fællesareal v. Steen #31 

b) Hul i asfalt ud for nr. 31 v Kenth#25 

5. Foreningens økonomi – Karina 

6. Eventuelt 

• Fællesarealvedligehold. Status. Karina/Per 

• Antenne, Per 

o Advokatregning 

o TDC Coda afgift 

o Tilmelding pr. 1/7 

• Materiale fra PL, Per 

• Næste møder 
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Mødereferat: 
 
 

1. Valg af referent 

Per blev enstemmigt valgt. 

 

2. Mødereferat fra forrige møde 13.6.2005 hos Martin godkend. 

. 

3. Opfølgning af punkter/opgaver fra forrige møde: 

a) Svogerslevudvalg, – Intet nyt da Brian var fraværende. 

b) Rafn & Søn Grundskyld/Overdragelse af vej 

Grundskyld afventer sagen i Landsskatteretten. 

R&S har påtaget sig at føre sagen omkring daglig vedligehold af vej på Egernvænget. 

c) Vejfond 

Karina sikrer sig at beløbet konteres separat. 

d) Mål 

Da Martin udeblev fra bestyrelsesmødet var der intet nyt i denne sag. 

4. Indkomne forslag 

e) Kørsel på Fællesareal v. Steen #31. Se bilag a) & b) 

Påstand: 

Steen fremfører påstanden at der kan være opstået skade på det etablerede 
dræn som følge af kørsel med lastbil oven på drænet, og ønsker Bestyrelsen 
tager affære. 

 

Response fra ”forulemper” Kenth Viggo Jensen #25: 

Kenth erkender den af han bestilte vognmand har kørt på arealet og forårsaget 
hjulsporerne. 

Kenth erklærer sig ligeledes villig til at udbedre skaderne, og dække samtlige 
omkostninger forbundet hermed, såfremt skaden inden for en rimelig periode 
eftervises. 

 

Bestyrelsens svar: 

Bestyrelsen har deltaget i en besigtigelse umiddelbart efter modtagelse af 
klagen. 

Bestyrelsen kan ikke, og vil ikke, påtage sig ansvar for selve hændelsen. 

Bestyrelsen har på baggrund i svar fra Kenth, noteret sig at såfremt Steen kan 
på-/efter-vise en opstået skade, har Kenth tilbudt at udrede samtlige 
omkostninger, hvorfor det efter Bestyrelsens holdning må være op til Steen at 
forfølge sagen direkte over for Kenth. 
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f) Hul i asfalt ud for nr. 31 v Kenth#25 

Bestyrelsen kan konstatere er der ud for #31 er en skade i asfalten. Det påhviler den 
enkelte parcel at forestå vedligeholdelsen, hvorfor #31 bedes udbedre skaden snarrest 
belejligt. 

Per vil kontakte #31 og påtale skaden. 

5. Foreningens økonomi – Karina 

• I h.h.t. budget  

6. Eventuelt 

• Fællesarealvedligehold. Status. Karina/Per 

 I f.b. med gennemgang i forsommeren blev der konstateret 7 tilfælde af mangelfuldt 
vedligehold, 2 tilfælde af manglende fejning, samt 1 tilfælde decideret losseplads. 

Efter venlig henstilling blev der generelt foretaget en oprydning. Dog forblev lossepladsen 
intakt ;-(. 

Vi bør alle sørge for det individuelle vedligehold. Alternativt bør vi investerer i en gartner 
som baseret på tidligere tilbud vil kunne vedligeholde området for kr. 90.000/år 

Per udarbejder en henstilling som Lars & Karina kan anvende ved 
sensommergennemgangen af fællesarealerne. 

 

• Antenne, Per 

o Advokatregning  

 Vi har modtaget en advokatregning på kr. 3958,25 for advokatbistand i 
for advokatbistand i f.b. udmeldelse af antennelauget. 

o TDC Koda afgift 

 Koda afgift skal betales fra den forening vi var medlem af pr. 31/12 
2004. Vi kan forvente en regning fra Antennelauget i nærmeste 
fremtid. 

o Tilmelding pr. 1/7 

 Vi er tilmeldt som betalende medlemmer pr. 1/7. 

• Materiale fra PL, Per 

o Per informerede om modtaget materiale. 

 

• Kørsel på Fællesarealer 

o Bestyrelsen vil foreslå at enhver kørsel på Fællesarealerne godkendes af 
denne. 

o Der er dog fortsat den som tilladelsen er udstedt til som er 
erstatningsansvarlig, i tilfælde af en opstået skade, som i dag. 

 

• Kørsel på Fællesarealer 

• Næste møder: 

o 10 November 20.00 hos Kenth #23 
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Bilag a), Indlæg fra Steen Koch #31: 
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Bilag b), Svar fra Kenth Viggo Jensen #25: 
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3 Billeder fra ovenstående optaget af Kent Viggo Jensen #25, umiddelbart efter henvendelse fra Steen: 
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